
Formandens beretning 2023 

 

• I dette skoleår 2022/2023 har Forældreforeningen vanligt afholdt 2 x minidisko og 2x piledisko forår og 

efterår. Derudover afholdt vi Gamle elevers fest i august måned. Der er god opbakning til alle vores 

arrangementer og mange der deltager. Traditionen tro har vi også uddelt gymnastikposer og nøglesnore til 

alle nye 0. klasser ved årets start. Næste arrangement er DIM fester for 9. klasserne og deres forældre. Her 

arbejder vi lige nu på en ny måde at afvikle dette på grundet pladsmangel i festsalen. 

 

• Vi har i dette skoleår testet vores Lodseddelsalg i nye formater, da der fra Spillemyndighedernes side er 

kommet regler om hvor meget man som forening må tjene på dette. Så vi har forsøgt at dele det op i forårs- 

og efterårslotteri og er nu i gang med at evaluere på om det er noget vi skal fortsætte med.  

• Grundet samme regler har vi også besluttet, at vi ikke længere afholder Banko på Pilegårdsskolen. Dette 

arrangement var ikke et arrangement med ret stort overskud og da det krævede en del arbejde i bestyrelsen 

med indsamling af sponsorgaver, har vi vurderet, at det ikke længere gav mening af afholde. 

 

• I stedet har vi tænkt at afprøve et nyt koncept med Forældreforeningen som tovholder - Loppemarked på 

Pilen til september, hvor der bliver mulighed for at leje en stand for dagen og forhåbentlig komme af med 

ejendele som andre kunne have glæde af at købe med hjem.  

• I dette skoleår har vi næsten afholdt et møde om måneden for at planlægge vores arrangementer og udvikle 

nye ideer og tiltag i foreningen. Vi har herudover en del korrespondance via mail når der kommer 

ansøgninger fra skolen som Foreningen skal tage stilling til. 

 

• Da vi i dette skoleår også har været udfordret grundet få bestyrelsesmedlemmer, har vi været meget aktive 

på Forældreforeningens Facebook side og via Aulabeskeder for at tiltrække nye medlemmer i bestyrelsen. 

Når vi i perioder kun har været 4 medlemmer i bestyrelsen, så trækker det simpelt hen for store veksler på 

de fire, da vi alle må deltage i alle arrangementer og derfor var vi ude i at skære ned i arrangementer og 

hyppighed, hvis vi ikke blev flere i bestyrelsen. Heldigvis var der 5 nye der meldte sig, så nu er vi ved at være 

med igen, men da Carina stopper i foreningen da hendes søn går ud af 9. klasse i år, så skal vi fortsat bruge 

flere hænder i bestyrelsen. 

 

 

• I dette skoleår har vi støttet ansøgte arrangementer med 61.500 kr. Det er alt lige fra Tivoliture, 

Experimentariet til teaterture for klasserne som Forældreforeningen støtter. 

 

• Som man kan se af dagsordenen skal vi under punkt 5 have valgt nye bestyrelsesmedlemmer, da Carina ikke 

genopstiller. 

 

• Her til sidst vil formanden gerne sige tak til bestyrelsen for de gode kræfter og den frivillighed de lægger for 

dagen. Uden jer var der ingen arrangementer. Stort tak til skolen og teknisk service for godt samarbejde 

gennem årerne omkring Forældreforeningens arbejde. Det er nu tid til at give stafetten videre og jeg ved, at 

der er gode nye kræfter i foreningen der kommer til at fortsætte mange år endnu som Forældreforening på 

Pilegårdsskolen. Det har været en fornøjelse at lede Forældreforeningen de sidste mange år. 

 

 

//Carina Dahl, Formand Forældreforeningen v. Pilegårdsskolen 


